

Title (en)

Laundry treating machine or dishwasher with a housing

Title (de)

Wäschebehandlungsmaschine oder Spülmaschine mit einem Gehäuse

Title (fr)

Lave-linge ou lave-vaisselle doté d'un boîtier

Publication

EP 2354294 A1 20110810 (DE)

Application

EP 10401019 A 20100209

Priority

EP 10401019 A 20100209

Abstract (en)

The appliance (1) has a housing (2), and a covering plate (3) for covering an upper side of the housing, where the plate is arranged on the housing as a removable part. The plate has a frame, and a fixing unit for tool-less fixing of the plate to the housing is arranged at the frame. The fixing unit is formed from hook elements (7, 8) that are arranged at a rear-sided frame area (6), where the hook elements are engaged into slots (10, 11) from outside. The slots are formed at a rear wall (9) of the housing, where the extension of the hook elements corresponds to an area of the cover plate.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Haushaltmaschine (1), wie beispielsweise eine Wäschebehandlungsmaschine oder eine Spülmaschine, umfassend ein Gehäuse (2) und eine die Oberseite des Gehäuses (2) als Arbeitsfläche nutzbare Abdeckplatte (3), die auf dem Gehäuse (2) als separates, abnehmbares Teil angeordnet ist, und wobei die Abdeckplatte (3) einen als einfassenden Kantenschutz ausgebildeten Rahmen (4) aufweist, an dem Mittel (5) zur Festlegung der Arbeitsplatte auf dem Gehäuse (2) vorgesehen sind. Erfindungsgemäß bestehen hierbei die Mittel (5) zur werkzeuglosen Festlegung der Abdeckplatte (3) aus am rückwärtigen Rahmenbereich (6) angeformten Hakenelementen (7, 8), die von außen her in an der Rückwand (9) des Gehäuses (2) vorgesehene Schlitze (10, 11) greifen.

IPC 8 full level

D06F 37/26 (2006.01); **A47L 15/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 15/4251 (2013.01); **D06F 37/26** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 10101217 A1 20020718 - MECALIT GMBH [DE]
- [A] DE 19604370 A1 19970612 - JOMA POLYTEC KUNSTSTOFFTECHNIK [DE], et al
- [A] US 5741054 A 19980421 - BECKER CRAIG H [US], et al
- [A] DE 19514821 A1 19951109 - PVS KUNSTSTOFFTECHNIK GES MIT [DE]

Cited by

EP3543389A4; DE102023101373A1; US11384474B2; EP2594181A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2354294 A1 20110810; EP 2354294 B1 20120404; AT E552371 T1 20120415; ES 2383258 T3 20120619; PL 2354294 T3 20120731

DOCDB simple family (application)

EP 10401019 A 20100209; AT 10401019 T 20100209; ES 10401019 T 20100209; PL 10401019 T 20100209